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Zápis 
 

 ze zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta 
 

č. 1/16 konaného dne 27. 1. 2016 
 

 
 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 16:00 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal členky a členy 
zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
 
Starosta sdělil, že dle jednacího řádu ZM §9, odst. 1 bude z dnešního zasedání pořízen 
elektronický audio záznam; tento záznam se pořizuje pro účely kontroly pořízeného zápisu  
a následného zveřejnění anonymizovaného záznamu dálkovým přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání svého osobního projevu.  
 
 
 
Konstatoval, že z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 19 členů 
z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášení schopné.  
 
 
Omluvení: Mgr. Jiří Junek, Ing. Martin Krejza 
 
 
 
2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího 
zařízení 
 
Navrhuji určit zapisovatelkou paní Olgu Vítkovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za 
obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Jsou k přednesenému návrhu protinávrhy, případně připomínky? 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města určuje  
 
zapisovatelkou paní Olgu Vítkovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení. 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  18    Proti    0     Zdrželi se   1 
 
Usnesení č. 1/16 bylo schváleno. 
 



 2 

 
3. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Navrhuji zvolit ověřovateli zápisu Ing. Miloslava Coufala a Mgr. Jana Lipavského. 
 
Jsou k přednesenému návrhu protinávrhy, případně připomínky? 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
 
ověřovatele zápisu Ing. Miloslava Coufala a Mgr. Jana Lipavského. 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   17     Proti     0       Zdrželi se   2 
 
Usnesení č. 2/16 bylo schváleno. 
 
 
 
 
4. Schválení programu 
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou 
členům zastupitelstva města.   
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
následující program zasedání: 
 
1.   Zahájení 
2.   Schválení podání žádosti o příspěvek na realizaci projektu „Rekonstrukce fotbalového   
hřiště a atletické dráhy na Městském stadionu ve Vysokém Mýtě“ 
3.   Různé 
4.   Diskuse 
5.   Závěr 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   19   Proti   0   Zdrželi se   0 
 
Usnesení č. 3/16 bylo schváleno.  
 
 
 
5. Mgr. Ivona Janecká – referent dotačních projektů 
 
Obsah sdělení: 
 
Žádost o schválení podání žádosti o příspěvek a případnou realizaci projektu 
„Rekonstrukce fotbalového hřiště a atletické dráhy na Městském stadionu ve 
Vysokém Mýtě“  
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Průvodní zpráva: 
Cílem projektu „Rekonstrukce fotbalového hřiště a atletické dráhy na Městském stadionu ve 
Vysokém Mýtě“ je rekonstrukce fotbalového hřiště, atletické dráhy a doplnění a oprava 
sektorů atletických disciplín na Městském stadionu ve Vysokém Mýtě. 
Vlivem špatné funkčnosti odvodňovacích vrstev na fotbalovém hřišti, nevyhovující floristické 
skladbě trávníku a nerovnosti na ploše je hřiště v nevyhovujícím stavu. Atletická dráha se 
také potýká s problémem špatného odvodňování. Vlivem špatného odtoku vody dochází v 
zimním období vlivem mrazu k porušení podkladu a tím následnému poškození vrchního 
povrchu. Na fotbalovém hřišti bude třeba odstranit drn a stávající zeminu, provedení pláně 
budoucího hřiště, vybudování drenážního systému a vegetační vrstva osetí. Celková plocha 
rekonstrukce hřiště a ostatních travnatých ploch uvnitř atletického oválu je cca 10 000 m2.  
Na atletické dráze bude realizována oprava a obnova odvodnění atletické dráhy, oprava 
podkladu a obrubníků a obnova nástřiku povrchu a lajnování atletických disciplín dráhy. 
Součástí projektu je oprava sektorů atletických disciplín (oprava dálkařského sektoru a 
sektoru pro vrh koulí) a vybudování rozběhu a doskočiště sektoru pro skok vysoký a sektor 
hodu oštěpem a diskem. 
Cílovou skupinou projektu jsou registrovaní sportovci- děti předškolního věku, školního věku, 
dorostenci, junioři a dospělí. Druhou cílovou skupinou jsou žáci a studenti základních a 
středních škol ve Vysokém Mýtě. A třetí cílovou skupinou je široká veřejnost všech věkových 
kategorií, která má možnost kvalitně trávit volný čas sportovní činností uprostřed města. 
Předpokládaná doba realizace: dle informací poskytnutých MŠMT výběr vhodných dotačních 
titulů bude probíhat v rozmezí květen-srpen 2016, v ideálním případě by se projekt realizoval 
v červnu 2016 – září 2016. 
Příspěvek z MŠMT činí max. 60% ze způsobilých výdajů. Způsobilost výdajů určuje MŠMT.  
Předpokládaný rozpočet celé akce: 
Fotbalové hřiště:  
Předpokládanými investičními záměry na rekonstrukci fotbalového hřiště jsou odstranění 
drnu a stávající zeminy, provedení pláně budoucího hřiště, vybudování drenážního systému, 
doplnění filtrační vrstvy a vegetační vrstva osetí. Cena investičních záměrů je 4 200 000,-Kč. 
Atletická dráha: 
Předpokládanými investičními záměry na rekonstrukci atletické dráhy jsou oprava a obnova 
odvodnění atletické dráhy, oprava podkladu a obrubníků a obnova nástřiku a lajnování 
atletických disciplín dráhy. Cena investičních záměrů je 1 100 000,-Kč. 
Doplnění a oprava sektorů atletických disciplín: 
Předpokládanými investičními záměry na doplnění a opravu sektorů atletických disciplín je 
oprava dálkařského sektoru a sektoru pro vrh koulí a vybudování rozběhu a doskočiště 
sektoru pro skok vysoký a sektor hodu oštěpem a diskem. Cena investičních záměrů je 630 
000,-Kč. 
 
Celková cena rekonstrukce činí 5 930 000,-Kč. Podíl města na realizaci akce by činil 
dle metodiky programu 40% z uvedené částky, tedy 2 372 000,-Kč. 
 
 
Přílohy: Snímek s vyznačením dotčených objektů rekonstrukce „Rekonstrukce fotbalového 
hřiště a atletické dráhy na Městském stadionu ve Vysokém Mýtě“ 
 
 
Ing. Soušek 
-uvedl, že se žádostí nemá problém, ale není mu jasné, proč je to takto rychlá akce 
Ing. Svatoš 
-sdělil, že rekonstrukce fotbalového hřiště a atletické dráhy je připravována dlouhodobě. Bylo 
domluveno, že o dotaci bude žádat SK i atleti dohromady, aby se nedělal atletický ovál a až 
potom tráva na hřišti.  
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Ing. Jiraský 
-uvedl, že je nejlepší, když bude o příspěvek žádat město, jako majitel plochy, ne dva 
subjekty. Na projektové dokumentaci se bude pracovat. Žádosti se podávají do konce ledna, 
proto je třeba schválit dnes. Očekává se velký převis žádostí dotačních peněz, tak není jisté, 
zda peníze dostaneme. 
Mgr. Lipavský 
-dotázal se, zda dojde rekonstrukcí atletického oválu k regulérnosti, neboť současný atletický 
ovál není údajně úplně regulérní pro soutěže 
Ing. Jiraský 
-sdělil, že atletický ovál regulérní není. Nevyhovuje tvar dráhy, oblouky, ale není možné toto 
upravit z prostorových možností, bude to tréninkový ovál. Pouze povrch bude vyhovující. 
Dle zvukového záznamu. 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
podání žádosti o příspěvek z MŠMT na akci „Rekonstrukce fotbalového hřiště a atletické 
dráhy na Městském stadionu ve Vysokém Mýtě“.  
 
Zodpovídá: referent dotačních projektů 
Termín: 31. 1. 2016 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  19      Proti      0      Zdrželi se   0 
 
Usnesení č. 4/16 bylo schváleno. 
 
 
 
 
11. Různé 
Bc. Janouch 
-dotázal se, jak se pokročilo s organizačním řádem, termín byl dán do 1.1. 2016 
Ing. Jiraský 
-sdělil, že organizační řád předložil radě města. Nyní je dopracováván, aby textová část  
byla v souladu s tabulkou. Měl by být schválen na konci ledna, nebo první týden v únoru, 
s účinností od 1. 3. 2016 
 
MUDr. Kellner 
-dotázal se na výsledek jednání s generálním ředitelem České pošty ohledně nespokojenosti 
s doručováním poštovních zásilek 
Ing. Jiraský 
- ve stručnosti okomentoval jednání s generálním ředitelem České pošty a současnou situaci 
s doručováním. Uvedl, že zápis z jednání je zveřejněn na stránkách města. 
MUDr. Kellner 
-dotázal se na stav příprav na provozování dialýzy v nemocnici 
Ing. Jiraský 
-seznámil s jednáním s ředitelem Vysokomýtské nemocnice ohledně rekonstrukce 
operačních sálů. Ohledně provozování dialýzy proběhla dvě jednání se zástupci nemocnice 
a firmy Fresenius. Nemocnice si přizvala právního zástupce, který připomínkoval smlouvy. 
Poslední verze smlouvy přišla předevčírem, JUDr. Poláček zpracuje připomínky ke smlouvě. 
Dle zvukového záznamu. 
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Ing. Soušek 
-sdělil, že napsal článek do Vysokomýtského zpravodaje týkající se problematiky České 
pošty ve Vysokém Mýtě, který ale nebyl otisknut a který bude otisknut s příspěvky jiných 
zastupitelů. Vznesl dotaz, zda byly i jiné připomínky, trochu mu to připomíná cenzuru. 
Ing. Jiraský 
-uvedl, že to je záležitost redakční rady Vysokomýtského zpravodaje, je to na jejím 
posouzení   
Mgr. Lipavský 
-domnívá se, že záměrem redakční rady je, aby se k tomu článku vyjádřilo více zastupitelů 
Mgr. Burešová 
-sdělila, že je ráda, že se k tomuto problému může vyjádřit 
Diskutovali: Ing. Soušek, Mgr. Lipavský, Mgr. Burešová, JUDr. Poláček. Dle zvukového 
záznamu. 
 
Proběhla diskuse týkající se dotazu Ing. Neumana na pronájem prostor letiště fyzické osobě 
(panu Jonášovi) a pořízení právní analýzy posouzení platnosti smlouvy o výpůjčce pozemků 
s Aeroklubem Vysoké Mýto 
Diskutovali: Ing. Neuman, Ing. Soušek, JUDr. Poláček, Ing. Jiraský, Mgr. Lněničková. 
Dle zvukového záznamu. 
 
 
 
Ze zasedání ZM odešla Mgr. Mandíková. 
 
 
 
Ing. Šafr 
-dotázal se, jak je to s vymáháním dlužné částky po Ing. Souškovi. Jak to, že se stále nic 
neděje, proč město nedalo k soudu žalobu 
Ing. Jiraský 
-uvedl, že JUDr. Kučíková zde není přítomna, takže nemůže odpovědět, na příštím zasedání 
ZM odpoví 
Ing. Soušek 
-vysvětlil, že je rozpor ve vyjádření ministerstva vnitra, takže očekává, že se to dostane 
k soudu  
Dle zvukového záznamu. 
 
pan Boštík 
-informoval o včerejší situaci před Sportcentrem, kde pan Kovařík parkoval na místě 
určeném pro invalidy 
Diskutovali: pan Boštík, pan Kovařík, Ing. Jiraský, pan Stratílek. Dle zvukového záznamu. 
 
Ing. Šafr 
-dotázal se, zda předal Ing. Soušek podklady k penězovodům, jak po něm požadoval na 
minulém ZM Mgr. Lipavský 
Ing. Soušek 
-sdělil, že si to s Mgr. Lipavským vyřešil  
Dle zvukového záznamu. 
 
 
 
11. Závěr 
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva města v 17:00 hodin. 
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Zapisovatel:  Olga Vítková                       …………………………..dne  
 
 
 
Ověřovatelé: Ing. Miloslav Coufal               …....…………………..dne  
 
 
                     Mgr. Jan Lipavský                 .. …………………. …..dne  
 
 
 
Starosta:       Ing. František Jiraský         …………………………..dne  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 


